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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

     

 
Številka: 01300-110/2017-10 
Datum: 21.09.2017 
  
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
 
22. seje sveta mestne četrti, ki je bila v sredo, 20. septembra 2017 ob 18. uri v sejni sobi na 

sedežu mestne četrti. 
 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA: 
Oton Štrucl, Žana Tischler, mag., Vera Vilčnik, Alojz Roj, Silvester Gregorič, Ivan Gregurič, 
Iztok Levstek, mag. Polonca Černenšek, Klemen Peran, Jadranka Grgić 

OSTALI PRISOTNI:  
Diana Slekovec– Referentka 
Polona Pivec, Pavla Letič 
 
 
UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Silvo Mikl, Majda Dušej 
 
 

 
 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 21. redne seje sveta 
4. Predstavitev kulturno – športnega društva 
5. Poročilo in sprejem finančnih zadev (real. I-VI, obrazložitev in ocena 2017) 
6. Realizacija sklepov 
7. Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Praznik MČ 2017« 
8. Poročilo o sestanku krajanov, dne 21.6.2017 
9. Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 
10. Izbira izvajalca za oplesk prostorov MČ 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 

  
  
  
   

  
D N E V N I  R E D:  
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1. 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne. Ugotovil je, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 10 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 
13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno 
nadaljevanje seje.   
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Pripomb k predlaganem dnevnem redu 
ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in soglasno z 10 glasovi ZA 
sprejeli 
 
1. SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejema dnevni red 22. redne seje sveta 
mestne četrti: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 21. redne seje sveta 
4. Predstavitev kulturno – športnega društva 
5. Poročilo in sprejem finančnih zadev (real. I-VI, obrazložitev in ocena 2017) 
6. Realizacija sklepov 
7. Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Praznik MČ 2017« 
8. Poročilo o sestanku krajanov, dne 21.6.2017 
9. Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 
10. Izbira izvajalca za oplesk prostorov MČ 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 
 
 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 21. redne seje sveta mestne četrti 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl, obrazložil realizacijo sklepov prejšnje seje in prisotne pozval k 
razpravi. Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o 
potrditvi zapisnika in soglasno z 10 glasovi ZA sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 21. redne seje, z dne 24. 
maja 2017 
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4. 
Predstavitev kulturno – športnega društva 

 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki  obrazloži namen novega društva ter  pozdravi prisotni ga. Polono Pivec in ga. 
Pavlo Letič, ki sta prišli predstaviti kulturno društvo v ustanavljanju. Polona Pivec  pozdravi 
prisotne člane sveta in pove, da je namen društva združiti ljudi v mestni četrti. Pobuda je prišla 
iz Zrkovc, kjer so že bile podane prve pobude za ime društva (»Kulturno – umetniško društvo 
Zrkovci«). Nato preda besedo Pavli Letič, ki pove, da je vse odvisno od ustanovnega sestanka 
na katerem se bo videlo kakšen je interes krajanov. Vprašata predsednika na kakšen način bi 
se obveščalo krajane. Predsednik pove, da bi obveščanje potekalo na krajevni način, torej z 
vabili, ki bi se razdelili po gospodinjstvih in preko radia. 
Besedi  se priglasi Alojz Roj, ki pove, da ga moti ime društva, ker misli, da ne bi smeli izpostaviti 
samo eno naselje. Drugače se strinja z ustanovitvijo društva. Pritrdijo mu tudi ostali člani sveta, 
ki podpirajo nevtralno ime društva.  
Klemen Peran pove, da je treba razmisliti o sponzorjih, ki jih bo društvo potrebovalo. 
Polona Pivec pove, da bi bil ustanovni sestanek v Zrkovcih, vendar se člani sveta ne strinjajo 
in želijo, da bi bil v mestni četrti, Na trati 2. Dogovorijo se, da bo ustanovni sestanek na sedežu 
MČ, v petek 6. oktobra 2017, kjer se bodo dogovorili ime društva. Člani sveta bodo vabila 
razdelili po gospodinjstvih v Brezju in Dogošah, za Zrkovce je poskrbljeno. 
 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
 
3. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani z idejo o ustanovitvi kulturno – 
športnega društva in zadevo podpira 
 
 
 

5. 
            Poročilo in sprejem finančnih zadev (real. I-VI, obrazložitev in ocena 2017) 
 
 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko dnevnega 
reda je odprl predsednik, ki je nato besedo predal tajnici MČ Diani Slekovec, ki je obrazložila 
situacijo glede finančnega stanja. Tekoče zadeve se pokrivajo iz proračuna, več denarja je bilo 
porabljeno predvsem zaradi kurjave, ker je bila huda zima. 
Nekaj zadev je bilo realiziranih, nekatere pa bodo v drugem polletju 2017. 

  
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 10 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
 
4. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s polletnim poročilom in realizacijo FN I-VI 
2017 
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6. 
Realizacija sklepov 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki pove, da so člani mestne četrti v mandatu sprejeli sklepe na področju 
infrastrukture: 
 

 Dokončanje križišča na križišču med Dupleško cesto in Ulico Kirbiševih kot je bilo 
predvideno v projektu - nerealizirano  

 Izgradnja pločnika na Dupleški cesti od križišča z Ulico Kirbiševih v smeri Dupleka - 
nerealizirano 

 Sanacija udrtega cestišča v Rožni ulici 15 – nerealizirano, ( dogovor z g. Rebernikom 
za novi ogled) 

 Ureditev ceste in izgradnja pločnika na Podrtem - delno realizirano (ni pločnika) 
 Ureditev Šentpetrske ulice ( hitrostne ovire) – realizirano, potrebno bi bilo postaviti 

količke ob ovirah, ker vozniki sedaj zapeljejo iz ceste, da se izognejo oviri 
 Izgradnja pločnika v ulici Borcev - nerealizirano 
 Dupleška cesta - označitev kolesarskih poti  - nerealizirano 
 Gramoziranje nekategoriziranih javnih poti - letos je na vrsti Brezje. Ker v Brezju 

nimajo prevoza, bodo gramoz na deponijo pripeljali kmetje iz Dogoš 
 Izgradnja kanalizacijskega omrežja v ulici Za peklom - nerealizirano 
 Ureditev kanalizacijskega omrežja v ulici K brodu – stanje se je izboljšalo zaradi 

poziva Nigrada stanovalcem naj meteorne vode speljejo drugam in  ne v kanalizacijo  
 Nadaljevanje izgradnje plinovoda na celotnem območju MČ – ponovna anketa , da se 

vidi interes krajanov za priklop na plinsko omrežje 
 Izgradnja javne razsvetljave v Zrkovcih, drugi del ulice Logi (domuje občan invalid, na 

vozičku) – realizirano 
 Izgradnja javne razsvetljave v Gasilski ulici - nerealizirano 
 Čiščenje Stražunskega potoka – v realizaciji (dela opravljajo gasilci iz Dogoš). 
 Avtobusna linija št. 9 – realizirano 
 Semaforizacija Puhove ulice – realizirano 
 Ogledalo v Prazni ulici – realizirano 

 
Predsednik obrazloži, kaj je bilo v tem času narejeno, nato prisotne povabi k razpravi. 
Sodelovali so vsi člani sveta, ki se strinjajo, da je bilo nekaj stvari realiziranih, nekaj pa se bo 
uredilo še v naslednjem letu. 
Žana Tischler mag. pove, da je na seji sveta predsednikov MČ in KS vprašala, kje so sredstva, 
ki so bila namenjena za čiščenje Stražunskega potoka v lanskem letu za MČ Brezje-Dogoše-
Zrkovci. Odgovora še ni bilo. 
 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
5. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani z realizacijo sklepov prejšnjih sej 
 
 

 
 
 

7. 
Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Praznik MČ 2017« 

  
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom.  Točko dnevnega 
reda je odprl predsednik, ki pove, da je bil letos koncept praznika drugačen, ker je bila proslava 
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v  gasilskem domu v Dogošah. Moti ga to, ker vedno sodelujejo samo eni člani sveta, zato 
apelira na ostale, da bodo drugo leto tudi ostali prisotni pri organizaciji praznika. Naslednje leto 
je zadnje leto tega sveta MČ, zato bi bilo primerno, da praznik za zaključek mandata naredimo 
bolj svečano. 
Nato besedo preda Ivanu Greguriču, ki pove, da so se v času praznika odvijale športne 
aktivnosti v 5 disciplinah. Tekmovanja so potekala v športnem duhu in v skladu z pravili. 
Skupni zmagovalec so letos tekmovalci iz ekipe Brezja.  
Vera Vilčnik nato pove, da je bila proslava ob prazniku v gasilskem domu Dogošah, kjer so 
nastopali otroci iz OŠ Draga Kobala - podružnica Brezje, mešani pevski zbor DU Brezje-
Dogoše-Zrkovci in Eva Teršek. Govor na proslavi je imela Žana Tischler, mag. 
Mag. Polonca Černenšek se opraviči in zapusti sejo ob 20.10. 
 
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
6. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s potekom in izvedbo prireditve »Praznik 
MČ 2017« in potrdi stroške, ki so ob tem nastali 
 

8. 
Poročilo o sestanku krajanov, dne 21.6.2017 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko dnevnega 
reda odpre predsednik, ki pove, da bi želel na sestanku krajanov več ljudi, prav tako pa se niso 
odzvali vsi predstavniki podjetij, ki smo jih povabili. Obravnavale so se vse točke, ki so bile na 
dnevnem redu, dobili smo tudi nekatere odgovore na zastavljena vprašanja krajanov.  
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki pove, da je bil razočaran nad odzivom krajanov, ki so bili 
preveč tiho in so se strinjali z vsem povedanim. 
  
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
7. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s potekom sestanka krajanov dne 21.6.2017 
 
 

9. 
Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Pri tej točki 
dnevnega reda predsednik obrazloži članom, da smo dobili iz proračuna znesek za 
gramoziranje nekategoriziranih javnih cest. Da pa bodo zadeve nemoteno potekale, 
predsednik predlaga članom sveta, da sprejmejo sklep za samostojno izdajo naročilnice za 
gramoziranje. Letos se bo gramozirala nekategorizirana javna cesta v naselju Brezje. 
 
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
8. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci pooblašča predsednika sveta MČ za samostojno izdajo 
naročilnice MČ za potrebe gramoziranja nekategoriziranih javnih poti brez predhodno 
sprejetega sklepa sveta MČ v znesku do vključno 2.330 EUR 
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10. 

Izbira izvajalca za oplesk prostorov MČ 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko dnevnega 
reda odpre predsednik, ki pove, da bi se v letošnjem letu napravil oplesk notranjih prostorov 
mestne četrti, ki niso bili prebeljeni že od leta 2006. Tajnica je pridobila ponudbe treh 
izvajalcev, člani sveta izberejo najugodnejšega izvajalca. 
 
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
9. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci izbere za najugodnejšega ponudnika za oplesk 
prostorov MČ Pleskarska dela Frančišek Eder s.p., kot najcenejšega ponudnika storitev 
 

11. 
Vprašanja in pobude 

 
Pod to točko Silvester Gregorič pove, da bi bilo potrebno pokositi travo ob cesti med Zrkovci 
in Dogošami, mimo drevesnice. Zadolži se tajnica, da pokliče Nigrad, da se trava pokosi. 

 
 

12. 
Razno 

 
Pod točko dnevnega reda predsednik pove, da je  v avgustu praznoval  70. let in  zato povabi 
člane sveta na pogostitev. Člani sveta se dogovorijo, da se dobijo v sredo 27.9.2017 ob 18.00 
v gostilni Pri Sovi. 
Predsednik se je nato zahvalil prisotnim za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.45 uri. 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  
 

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 

 
V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 


